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Svar på fråga 2023/24:984 av Katarina Luhr (MP) 
Bostäder ägda av Stiftelsen Allmänna Barnhuset 

Katarina Luhr har frågat mig hur jag avser att agera för att 

lägenheterna som tillhör Stiftelsen Allmänna Barnhuset på ett 

bättre sätt ska tillgängliggöras som bostäder för dem som 

behöver dem bäst och för att lägenheterna på bästa sätt ska 

kunna användas för att hjälpa utsatta. 

Först vill jag tydliggöra att en statligt bildad stiftelse är 

självständig och inte en del av den juridiska personen staten. 

Regeringen styr därför inte stiftelsens arbete eller hur dess 

tillgångar, däribland fastigheter, förvaltas.  

Med anledning av det som framkommit om verksamhetens 

policy och rutinerna för lägenhetsuthyrning har 

Socialdepartementet dock haft en dialog med stiftelsens 

styrelse och fått information om att den har upprättat en 

handlingsplan för att reda ut situationen kring fastigheterna och 

stärka rutiner och förtroende framåt. Styrelsen har även 

upprättat en ny uppdaterad fastighetspolicy i vilken bl.a. anges 
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att anställda och anhöriga inte längre ska kunna erbjudas 

hyreskontrakt i stiftelsens fastigheter.  

Jag ser positivt på att styrelsen går till botten med vad som har 

skett. Jag avvaktar resultatet av det arbetet.  

 

Stockholm den 19 juni 2024 

 

 

Camilla Waltersson Grönvall 
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